

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, NOVEMBER 21, 1985
(20)

[Text]

The Standing Joint Committee on Regulations and other Statutory Instruments met at 11:03 o'clock a.m., this day, the Vice-Chairman, Howard E. Crosby, presiding.

Members of the Committee present:

Representing the Senate: The Honourable Senators David and Godfrey (2).

Representing the House of Commons: Mr. Howard E. Crosby (1).

In attendance: Messrs. François-R. Bernier and William C. Bartlett, Counsel to the Committee, Research Branch, Library of Parliament.

The Committee resumed consideration of its permanent reference under section 26 of the Statutory Instruments Act, 1970-71-72, c. 38 (*See Minutes of Proceedings, Thursday, December 13, 1984, Issue No. 1 and Thursday, January 24, 1985, Issue No. 2*).

Regarding the examination of the Retroactivity of Income Tax Regulations; subsection 221(2) of the Income Tax Act:

It was agreed—That this item be postponed to our next meeting.

The Committee considered SOR/74-8—Indian Off Reserve and Eskimo Housing Regulations.

On SOR/84-943—Labour Mobility and Assessment Incentives Regulations, amendment:

It was agreed,—That Counsel to the Committee review their status at a later date and that the Committee be informed of the action taken.

The Committee considered Order in Council P.C. 1985-2147; SOR/83-461—Petroleum Incentives Program Advance Ruling Fees Order; SOR/83-485—Department of National Revenue (Taxation) Advance Rulings Fees Order; SOR/85-670—Quarantine and Inspection Service Fees Order, amendment; SOR/85-787—Dairy Herd Inspection Fees Order; SOR/85-855—Statutory Instruments Regulations, amendment.

On SOR/85-587—Schedule to the Hazardous Products Act, amendment:

It was agreed,—That the Joint Chairmen of the Committee correspond with the Minister of Consumer and Corporate Affairs with respect to certain comments by the Committee.

On C.R.C. c. 1417—Conception Bay Anchorage Regulations; C.R.C. c. 1455—Parry Bay Anchorage Regulations; C.R.C. c. 1462—Random Sound Anchorage Regulations; C.R.C. c. 1499—Welland Canal Entrances Regulations:

It was agreed,—That the Joint Chairmen of the Committee correspond with the Minister of Transport with respect to certain comments by the Committee.

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 21 NOVEMBRE 1985
(20)

[Traduction]

Le Comité mixte permanent des règlements et autres textes réglementaires se réunit aujourd'hui à 11 h 03, sous la présidence de M. Howard E. Crosby (vice-président).

Membres du Comité présents:

Représentant le Sénat: Les honorables sénateurs David et Godfrey (2).

Représentant la Chambre des communes: M. Howard E. Crosby (1).

Aussi présents: MM. François-R. Bernier et William C. Bartlett, conseillers du Comité, Service de recherches, Bibliothèque du Parlement.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi permanent aux termes de l'article 26 de la Loi sur les textes réglementaires, 1970-1971-1972, c. 38 (*Voir Procès-verbaux du jeudi 13 décembre 1984, fascicule n° 1, et du jeudi 24 janvier 1985, fascicule n° 2*).

En ce qui concerne l'examen de la Rétroactivité des règlements de l'impôt sur le revenu, paragraphe 221(2) de la Loi de l'impôt sur le revenu:

Il est convenu,—Que l'examen de cet article soit reporté à la prochaine séance.

Le Comité étudie: DORS/74-8—Règlement sur le logement d'Indiens qui vivent hors des réserves et d'Esquimaux.

DORS/84-943—Règlement sur l'encouragement à la mobilité; et aux études de main-d'œuvre—Modification:

Il est convenu,—Que le conseiller étudie la situation à une date ultérieure et que le Comité soit informé des dispositions prises.

Le Comité étudie: Décret C.P. 1985-2147; DORS/83-461—Décret relatif aux frais de décision anticipée—Programme d'encouragement du secteur pétrolier; DORS/83-485—Décret sur les frais payables pour les décisions anticipées (ministère du Revenu national—Impôt); DORS/85-670—Ordonnance sur les droits applicables aux services de quarantaine et d'inspection—Modification; DORS/85-787—Ordonnance sur les frais d'inspection des animaux laitiers; DORS/85-855—Règlement sur les textes réglementaires—Modification.

DORS/85-587—Annexe de la Loi sur les produits dangereux—Modification:

Il est convenu,—Que les coprésidents du Comité communiquent avec le ministre de la Consommation et des Corporations relativement à certains commentaires du Comité.

C.R.C. c. 1417—Règlement sur le mouillage dans la baie Conception; C.R.C. c. 1455—Règlement sur le mouillage dans la baie de Parry; C.R.C. c. 1462—Règlement sur le mouillage dans le détroit de Random; C.R.C. c. 1499—Règlement sur le mouillage dans les entrées du canal de Welland:

Il est convenu,—Que les coprésidents du Comité communiquent avec le ministre des Transports relativement à certains commentaires du Comité